
^(Socialdemokrat* 

Åkersberga den 20 februari 2017 

Interpellation till Vård och omsorgsnämnden ordförande, Michael Ottosson (KD) 

Ökad trygghet och kvalitet för den 
enskilde genom ökad bemanning? 
Regeringen har under 2015 tilldelat Österåker 3,1 Mkr (halvårseffekt) i stimulansmedel. 
Under 2016 till 2018 avsätter regeringen ytterligare 2 miljarder. Österåkers andel under 
2016 var cirka 5,6 Mkr och för 2017 uppskattas Österåker får ungefär samma summa 5,6 -
5,8 Mkr. 

Syftet med regeringens satsningar är att öka trygghet och kvalitet för den enskilde genom 
ökad bemanning och medlen får endast användas till personal som utför stöd och 
omvårdnad i den av kommunen finansierade vården och omsorgen om äldre, och endast för 
personal som arbetar nära de äldre. Vi vet, hur viktigt det är att det finns tillräckligt med 
personal, tillräckligt med händer, så att de äldre får den hjälp de behöver. 

Därför vill jag fråga dig: 

• Hur har regeringens riktade stimulanspengar för ökad bemanning fördelats? 

• Hur många fler anställda har det blivit? 

• Vilken effekt har stimulanspengarna haft för verksamheten och vårdtagarna? 
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För socialdemokraterna 

Lars Frid 


